
Protokoll,elevrådsmöte 27/02/2017 
KE:s kommentar i kursivt 

 
Icke närvarande: 6ème, 5ème, 1ère 
 

 
 Mötet öppnas 

 
 Val av Sekreterare: Adele Leygnac 

 
 Förra mötets protokoll :godkänt  

 

 
 Utflykter: Det blir bara utflykt till 6eme och 5eme, ingen utflykt för 4eme 3eme  

( Normandie -18 ) seconde, premiär (Stockholm höst -17) Eftersom inte klasserna var 
representarade så får lärarna bestämma vart. 
 
 

 Sal 411, skrivaren, hyllorna: 2nde ska ta bort allt på hyllorna..Hyllan var lagad. 
Skrivaren fråga Gabriel. Sektionen har köpt en ny nu.  
 
 

 Klasserna har ordet: 
4eme:-nya stolar (ja) KE tar upp med styrelsen 
         -ideelådan (ja, men det får 4eme göra själva) 
3eme:-Nöjda 
         -håller med om stolarna + 2 nya bänkar (ja) Styrelsen 

2nde: -Datorerna bra 
         - Skrivare+internet KE kollar ethernet 

Terminale:-The(ta det med ansvariga lärare) 
               -nöjda 
               -godkänna skoltröjorna hos Kattis  
 

 
 Övriga frågor: 

Terminale hade utställning på CDI  
Jämna mellan rum för att rensa vägarna. 4 veckor. 
Nästa möte 15/5. 
 

 
 Mötet avslutades  

 
 
Vid protokollet :      Justeras : 
 
 
Adèle LEYGNAC      Kattis ELFVIN   

  
 


